
Status på retningslinjer for altaner 

Kære Bent Lohmann 

Tak for din mail af 11. august 2020 til Teknik- og Miljøforvaltningen om 

status på retningslinjer for altaner. 

Den 18. maj 2020 drøftede Teknik- og Miljøudvalget de nuværende ret-

ningslinjer for altaner i forhold til, hvorvidt retningslinjerne i tilstrække-

lig grad sikrer hensyn til kulturarv, friarealer og dagslys.  

På baggrund af drøftelsen har udvalget bedt forvaltningen om at udar-

bejde et forslag til nye retningslinjer, hvor der tages større hensyn til 

omgivelser, underboer og hvor muligheden for altaner mindskes.  

Teknik- og Miljøforvaltningen er i gang med at udarbejde det nye for-

slag, som forventes forelagt for Teknik- og Miljøudvalget den 14. sep-

tember 2020.  

Såfremt forslaget vedtages, vil det efterfølgende blive sendt i høring 

blandt udvalgte interessenter. Forvaltningen vil indstille at lokaludval-

gene medtages i høringen. 

Retningslinjerne vil kunne vedtages endeligt inden årets udgang. 

Med venlig hilsen 

Karsten Biering Nielsen 

Vicedirektør 
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